
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 6. november 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål Z
Har ministeren givet Folketinget urigtige oplysninger, jf. regionsrådsformand
Jens Skærbæks (V) beskyldninger i artiklen "Minister: Ikke flere penge til regi-
onale togbaner" i Sjællandske den 6. november 2015, hvori han siger: "Et er,
at ministeren ikke vil sige, at der kommer flere penge, mens man ligger midt i
forhandlinger om næste års finanslov. Men det generer mig endnu mere, at
ministeren siger, at vi bruger færre penge på tog, end vi får i bloktilskud. Det
er simpelthen at videregive Folketinget urigtige oplysninger…"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Horn Langhoff (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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